
Information från Marbogårdens  samfällighets styrelsemöte 

den 5/8-2014. 

 

 Ekonomisk rapport:  

Torsten informerar att ekonomin ser bra ut. 

 

 Reningsverket: 

Fungerar bra. 

 

 Vatten och avlopp: 

Fungerar bra. 

 

 Båthamnen: 

Kjell informerade om båthamnen, som blev bra efter vårens röjning. Det saknas rör till 

flytbryggan och en ny brygga plats 1-3 ska göras. 

Båtuppställningsplatsen: 

Platsen är kanske för stor, det står inte så många båtkärror där. Ägare till båtkärror på 

båtuppställningsplatsen klipper gräset runt sina kärror. En sida av 

båtuppställningsplatsen ska grusas. 

 

 Diskussion angående utskick av regler för samfälligheten: 

INFO-häftet läggs ut på hemsidan, snart klart. Styrelsen har kopior, hör av er till 

Monica Bridholm 0706-43 49 01, så levererar jag. 

Deltagarförteckningen kommer också inom kort. Kan skickas via mail. 

 

 Gräsplanen framför Torpet: 

Initiativ från styrelsen: på årsmötet behöver tas upp att gräsplanen framför Torpet 

behöver snyggas till. 

 

 Förslag från medlemmar: 

Inga förslag. 

 

 Övriga frågor:  

Anslutning till avloppet:  

Karin Berg vill ansluta avloppet till Marbogården. Styrelsen är positiv men 

kontrollerar med kommunen om det fungerar belastningsmässigt.  

Extra amortering: 

200 000 kr från Tunbanan kommer att användas till en extra amortering av 

”Vattenlånet”.  
”Skogsvandring”: Jan Ohlsson, som tidigare var med i ”Skogskommittén”, har 
erbjudit sig att gå en skogsronda tillsammans med styrelsen och titta över vad som 



behöver göras. Skogsvandringen sker torsdagen den 21/8. 

Grushögen på parkeringsplatsen: 

Grushögen ska flyttas till andra sidan parkeringsplatsen. 

Gatubelysningen: 

Kommunen har sagt nej till gatubelysning i området men Britt-Marie Karlsson och 

Thomas Boström ska skicka en skrivelse till Vägverket om en lampa vid vägen. 

 

 Nästa styrelsemöte blir den 9/9-2014 klockan 17.30 och då tas Arbetsdagen den 5/10 

upp. 

 

 

 

 

Styrelsen 

 


